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Dotyczy: dalszego rozwoju aplikacji mobilnej „ITS Gliwice” 
 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

zwracam się z uprzejmym zapytaniem dotyczącym dalszego rozwoju aplikacji na urządzenia 

mobilne pod nazwą „ITS Gliwice”, którą administruje Zarząd Dróg Miejskich w Gliwicach. Jako 

użytkownik tej aplikacji uważam, że jest to przydatne narzędzie dla Mieszkańców i zasługuje na dalszy 

rozwój. W mojej ocenie w aplikacji w pierwszej kolejności należy: 

− zaktualizować dostępne punkty kamerowe (aktualnie jest ich mało i nie obejmują wszystkich 

ciekawych miejsc w mieście), 

− zsynchronizować widoki z kamer w zakładce „Kamery” z widokami z zakładki „Stacje pogodowe” 

gdyż nie są one tożsame (w zakładce „Stacje pogodowe” są widoki z punktów kamerowych, 

których nie ma w zakładce „Kamery”, np. w Czechowicach),  

− zwiększyć ilość punktów początkowych w zakładce „Czasy przejazdów”, 

− na bieżąco podawać aktualne informacje drogowe dotyczące wszystkich inwestycji drogowych 

oraz ewentualnych innych utrudnień w ruchu czy awarii infrastruktury drogowej. 

 

Do aplikacji można dodać również takie funkcjonalności jak spis ulic w mieście z możliwością ich 

wyszukiwania, wykaz dróg z podziałem na gminne, powiatowe, wojewódzkie, krajowe i wewnętrzne. 

 

W związku z powyższym uprzejmie proszę o informację, czy aplikacja będzie nadal rozwijana, 

a jeżeli tak, to czy jest koncepcja na jej dalszy rozwój? Jednocześnie w przypadku dalszego rozwoju 

aplikacji, co uważam za zasadne, proszę o uwzględnienie moich propozycji. 

 

Z poważaniem, 
 

Andrzej Chodorowski 
  Radny Rady Miasta Gliwice 


